
PÖYTÄKIRJA 3/2020

Vantaan ratikan kaupunginhallituksen seurantaryhmä

Aika: maanantai 30.11.2020 klo 10:00 – 11:30
Paikka: Kielotie 28, huone 447 / etänä Teamsissa

Jäsenet

Ulla Kaukola, puheenjohtaja x (etä)

Sakari Rokkanen, varapuheenjohtaja x (etä)

Faysal Abdi x (etä)

Sari Multala x (etä)

Minna Kuusela x (etä)

Kati Tyystjärvi x (etä)

Mika Niikko x (etä)

Jouko Jääskeläinen x (etä)

Juha Hirvonen x (etä)

Patrik Karlsson x (etä)

Muut osallistujat

Ritva Viljanen, kaupunginjohtaja -

Hannu Penttilä, apulaiskaupunginjohtaja x (läsnä)

Elina Suonranta, hankejohtaja x (etä)

Joonas Salmijärvi, tiedottaja x (etä)

Virpi Mamia, yleiskaava-arkkitehti x (etä)

Tiina Hulkko, projektipäällikkö, sihteeri x (etä)

Jaakko Ranto, hallintoasiantuntija x (etä)
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1 § Kokouksen avaus

Seurantaryhmän puheenjohtaja Ulla Kaukola avasi kokouksen kello 10:00.

2 § Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Tarkastettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

3 § Vantaan ratikkahankkeen tilanne

Kuultiin hankejohtaja Elina Suonrannan esitys ratikkahankkeen tilanteesta, sekä
apulaiskaupunginjohtaja Hannu Penttilän esitys HKL-yhteistyöstä.

Keskustelua:

· Tiedon siirtoa uusille luottamushenkilöille vaalien jälkeen tulee suunnitella jo
etukäteen, ja varata aikaa perehdytykseen

· Yhteistyömallia HKL:n kanssa olisi hyvä kehittää mahdollisesti jo ennen HKL:n
yhtiöittämistä

4 § Keskustelu viestintä- ja vuorovaikutussuunnitelmasta ja sen esittelystä
kaupunginhallitukselle

Kuultiin ratikkahankkeen tiedottaja Joonas Salmijärven esitys.

Keskustelua:

· Suuri vieraskielinen väestönosa olisi erittäin tärkeä huomioida viestinnässä

· Vandaspåran on valittu hankkeen ruotsinkieliseksi nimeksi, ja sitä tulee ottaa
jatkossa vahvasti käyttöön

· Tärkeää viestiä myös Länsi-Vantaan asukkaille, etenkin Länsi-Vantaan tulevaisuuden
ratikkahankkeista

· Viedään Vantaan ratikan viestintä- ja vuorovaikutussuunnitelma tiedoksi ja
selostuksena kaupunginhallitukseen

5 § Keskustelu ratikan kaavarungon tavoitteiden valmistelusta

Kuultiin yleiskaava-arkkitehti Virpi Mamian esitys.

Keskustelua:
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· Vantaan ratikkaa nimenomaan kaupunkikehityshankkeena tulee vielä
huomattavasti vahvemmin viestinnässä korostaa

6 § Muut asiat

Seuraavasta kokouksesta alkaen ryhmän sihteerinä toimii hallintoasiantuntija Jaakko
Ranto.

7 § Seurantaryhmän seuraavat kokoukset

Seuraava kokous pidetään 1.3.2021 kello 14:30-16:00.

8 § Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 11:30.


